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Abstract (en)
Ski comprises a device arranged on the front end of a ski body (2) for fixing a ski skin (11), which is removably fixed on the ski end and on the ski tip
(3). The device has fixing devices which are integrated in a ski cap (4) arranged on the ski tip. Preferred Features: The ski cap has on its under side
a lid (5) which covers and fixes a front region of the ski skin. The lid is pivotally fixed on a body (16) of the ski cap. The lid covers screw holes (10)
used for fixing the body of the ski cap on the ski body.

Abstract (de)
Der Ski weist eine Spitzkappe (4) auf, die auf das vordere Ende (3) eines Skikörpers (2) aufgesetzt ist. Ein Skifell (11) ist am Skiende sowie
an der Skispitze (3) lösbar befestigt. Die Skikappe (4) besitzt Befestigungsmittel (5), mit denen das vordere Ende des Skifells (11) fixierbar ist.
Vorzugsweise weist die Skikappe (4) an ihrer Unterseite einen Deckel (5) auf, der einen vorderen Bereich des Skifells (11) flächig überdeckt und
fixiert. Der Deckel (5) ist vorzugsweise an einem Körper (16) der Skikappe (4) schwenkbar befestigt oder in ein Befestigungsteil 25) eingerastet.
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